



般若林~菩提三乘林佛學會

台北市 104 中山北路二段 72 巷 6 號 4 樓

TEL : +886 2 2521-2359 FAX : +886 2 2521-3769

敬致諸位善德法友：扎西德勒！

本佛學會 上師 慈囊仁波切，此次為利益香港及中國大陸.....等地的法友，特 敦請 敬邀尊貴的 噶千仁波切蒞臨香港，為大家傳授他今生修行成就的三個法要，將其三個法要重要的精髓口訣，傳授教導給大家。這三天的法會，對法友在今生修行的道路上的指引，是非常重要的，有如迷航中的燈塔，直指道路，順達彼岸。

第三天 10/01(日) 09:00-16:30 傳授：佛子行三十七頌_荃灣悅來酒店宴會廳 5樓

慈悲的上師 慈囊仁波切覺得能邀請到 噶千仁波切來香港一趟，是非常不容易且非常的難得，一方面 噶千仁波切年事已高，不宜路途遙遠的奔走，對他老人家來講身體上的負擔是非常辛苦的。

「佛子行三十七頌」教法，對修行者來說，是非常重要的且不可或缺的必學法教，如果講授 3 個小時無法完整的講完，因此 慈囊仁波切希望 尊貴慈悲的 噶千仁波切從 10/01 (早上 9 點) 開始，再加講 3 個小時，為大家精闢仔細完整的傳講， 噶千仁波切接受了仁波切的特別請求，因此決定：「**佛子行三十七頌**」自上午 9 點開始講法。

希望各位法友能好好珍惜，好好把握此難得的機會，認真專心仔細聆聽法要，也許在這 3 天的聽聞當中，經過上師的加持及其傳授的精髓口訣法要，您的智慧開啟，改變了您的一生，今生在修行的道路上能更加的進步，也許在今生能修行成就，這也是有可能的。

上師們對眾生的慈悲心都是一致無別的，處處都是心繫眾生，為眾生著想，不畏辛勞，都非常樂意將其畢生所修、所學、所證悟的，能完整無漏的傳授給大家，為弘揚佛法，皆不遺餘力，願令法輪常轉於世間，願渡化一切眾生離苦得樂，脫離輪迴之苦難而努力不懈。

上師們對我們的慈悲心之廣大，我們無以回報，只有專心聆聽，好好珍惜，好好修學，以報上師教導傳授之恩德。

這次 3 天的法會，目前已有來自 10 個國家的法友報名參加，為學習佛法不遠千里而來聽聞，見此認真學習佛法的精神，令人感佩。

最後祝福每位法友，此次聽聞獲益良多，法喜充滿，智慧增長，今生修行成就。

時間	主題	第 3 天法會地點異動
09:00~10:30	「佛子行三十七頌」開示	10/01(日)09:00-16:30 荃灣悅來酒店宴會廳 5樓 地址：香港新界荃灣荃華街 3 號 電話：(852)2409-1111
10:30~11:00	休息	
11:00~12:00	「佛子行三十七頌」開示	
12:00~13:30	休息	
13:30~15:00	「佛子行三十七頌」開示	
15:00~15:30	休息	
15:30~16:30	「佛子行三十七頌」開示	

主辦單位：般若林~菩提三乘林佛學會國際弘法小組(堪千慈囊仁波切台灣中心)

般若林網站：<http://www.palri ling.org/>

E-mail：palri ling99@gmail.com



Palriling Dharma Association

4F., No.6, Ln. 72, Sec. 2, Zhongshan N. Rd.,
Zhongshan Dist., Taipei City 104, Taiwan (R.O.C.)
TEL : +886 2 2521-2359 FAX : +886 2 2521-3769

Dear Dharma friends,

Tashi delek!

For the benefit of our friends from Hong Kong, China, etc., Venerable Khenchen Tsulnam Rinpoche - guru of our center has the great honor to invite H.E. Garchen Rinpoche to Hong Kong to share his life achievements in the practice of the three teachings, and to give the important essential transmission and personal instruction with everyone.

Like the lighthouse shining out for those wandering lost at sea to find the direction to reach their destination, it is so important that the 3-day Grand Puja will guide us onto the right path.

With respect to the teaching of The Thirty-Seven Practices of Bodhisattvas, Tsulnam Rinpoche thought this is such a rare opportunity for us, and yet a tremendous effort for H.E. Garchen Rinpoche to travel to Hong Kong given his age and health condition. However, for the practitioner, **the teaching of The Thirty-Seven Practices of Bodhisattvas** is extremely important and indispensable. With only 3 hours teaching couldn't really cover it enough. **Tsulnam Rinpoche therefore proposed to add one more session for this teaching, starting from 9 a.m., on the 1st of October.** H.E. Garchen Rinpoche has also generously accepted the request. **The venue of Day 3 teaching will be changed to:**

Panda Grand Ballroom, Panda Hotel

5th Floor, 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong

Tel : (852)2409-1111

Hope you will all cherish this rare opportunity, and actively participate in the lectures. You might be able to expand your cognition horizons and to lead to alteration of your life by hearing and reflecting the teaching during the 3-day puja. With the transmission and the blessing of our guru, you will be able to advance in your Dharma practice, and it is also possible to achieve buddhahood in this lifetime.

Guru's compassion and loving kindness toward all beings are completely the same. He cares for them with an attentive heart. For promoting the Dharma, he loves to transmit teachings for his lifetime realization to all of us. Despite strenuous effort, he prays for turning the wheel of Dharma, helping the beings be free from the suffering of samsara.

To repay our gratitude for guru's enormous compassion and great kindness, we should commit proper attitude and conduct while listening, reflecting and practicing the teachings.

Now we have Dharma friends from more than 10 different countries registered to this event. They will travel from far to attend the teachings. We very much admire them for their passion and commitment to Dharma learning.

Last but not the least, we wish you all a fruitful and rewarding Dharma learning experience full of joy and happiness. Buddha bless you and give you to increase in wisdom and grace, and to achieve buddhahood in this lifetime.

Thanks and kind regards,

Palriling Dharma Association

Location(Updated) : 5th Floor, 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong

Organizer : Khenpo Tsulnam Rinpoche of Palriling Dharma Association

Website : <http://www.palriling.org/>

E-mail : palriling99@gmail.com